
 

 

 
 
 

 

Skolebestyrelsesmøde Rækker Mølle Skolen 
Onsdag d. 10. januar 2024 (dato ændret grundet ansættelsessamtaler), kl. 17.00 – 19.00 
Mødeleder: Lone (afbud), Nina 
Referent: Charlotte 
 
Deltagere: Dorete Mostrup, Amelia Radzewicz, Nina Hansen,  Jan Vennevold, Trine Vils, Charlotte Andersen, Henrik Olesen, Karen 
Dissing 
Afbud: Lone Holmgaard, Simon Villumsen, Carsten Dahl,  
 

Punkt Resume Referat Beslutning 
1. Trivselsråd  Trivselsrådet deltog ikke på 

bestyrelsesmødet. 
 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
2. Meddelelser: 
- Formand 
- Personale 
- Skoleleder 
- SFO 
- Andre 

 
F:  

• Info vedr. Ansættelsesproces 
 
 

 
• Fælles bestyrelsesmøde i 5-

skolesamarbejdet den 15.1.24  
 

• Suppleant for Lone  
 
 

• Øvrig suppleant overblik  
 
 
 
 
 

 
 

• Infomøde for kommende 0. kl. 
den 16.1.24.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
P: 

 
F: Nina informerede om følgende: 

• Ansættelsesudvalget har holdt 1. 
samtale til Helhedslederstillingen. 
Mandag d. 22/1 afholdes 2. runde i 
Innovest, Skjern. 

• Mandag d. 15/1 holdes der et fælles 
bestyrelsesmøde (for forældrevalgte) 
i 5-skolesamarbejdet. 

• Suppleant for Lone er Didde 
Schjelde Christiansen. Didde 
deltager til bestyrelsesmøde i juni. 

• Da både Dorete, Simon og Carsten 
udtræder af bestyrelsen ved 
skoleårets afslutning juni 2025 og 
der ”kun” er 1 suppleant tilbage 
(Henriette Levring Hjøllund), tages 
denne problematik med som et punkt 
til bestyrelsesmøde, når der er ansat 
en ny Helhedsleder. 

• Der er afleveret invitationer til de 
børn i vores skoledistrikt, som ikke 
går i Lærkereden.  
Tirsdag d. 16. januar holder vi 
informationsmøde, hvor trivselsrådet 
viser rundt, Lone viser 0.kl frem og 
der afsluttes med spørgecafe i SFO, 
hvor der også serveres kaffe, juice og 
en småkage. 
Invitationen deles på skolens fb-side. 
 
 

 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
 
 
 

S:  
• Musical på Sædding Efterskole  

 
 

• Trivselsmålinger  
 
 

• Den nye mobilpolitik  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SFO: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

P: Vi har mange fag-dage i denne tid, da 
mange lærere deltager på kursuset ”Fra 
teknologi til didaktik”. 
 
S: Karen informerede om følgende: 

• Hele skolen er inviteret til musical på 
Sædding Efterskole, fredag d. 9/2. 
De viser Ronja Røverdatter i år. 

• Der skal afholdes trivselsmålinger i 
alle klasser i perioden d. 20/1-20/3. 
Karen laver disse trivselsmålinger. 

• Det har været en fin start med den 
nye mobilpolitik, hvor alle 
mobiltelefoner låses inde i 
mobilhotellet. 

• Det var en rigtig god 
Julegudstjeneste vi deltog i, den 
sidste dag inden juleferien. Det var 
præst Orla Villekjær der stod for 
denne gudstjeneste. 

 
SFO: Charlotte informerede om følgende: 

• Smuthullet har haft Jule-Åbent-Hus 
2 dage i december. Det var 2 gode 
dage, med rigtig mange besøg. 

• Smuthullet har holdt fødselsdagsfest, 
hvor der blev spist kagemand og 
drukket saftevand, sunget 
fødselsdagssang (for alle de børn 
som har fødselsdag i weekender og 
ferier) og leget en masse gode 
fødselsdagslege. Det var en sjov og 
god dag. 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
A: 

• Smuthullet er ved af forberede 
fastelavn og venskabsuge. 

• I december offentliggjorde Rksk 
Indenrigs- og Sundhedsministeriets 
brugertilfredshedsundersøgelse på 
skole og sfo-området. 
Rækker Mølle skolens SFO er den 
sfo i Rksk, som scorer højst på 
brugertilfredshed. Det er vi meget 
stolte og glade for i sfoen. 
 

 
 
A:  
 
 
 

3. Siden sidst •  • Julekoncerten var et rigtig godt 
arrangement. Vi drøftede 
problematikken om søskende skal 
inviteres med. Det giver udfordringer 
pga. pladsmangel, men vi ved også at 
flere familier bliver udfordret i at 
deltage, hvis søskende ikke må komme 
med. 

• Også et flot krybbespil af 3. klasse. 
Godt med små videoklip på fb, fra 
julekoncert og krybbeskil. 
 
 

 



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
4. Tilmelding / Framelding i 
Smuthullet  

•  Vi drøftede problematikken omkring 
”forkert” tilmelding i ferieperioder i sfo. 
Ofte er det mere end 50% frafald i forhold 
til det tilmeldte antal. 

Sfo bruger personaletimerne 
uhensigtsmæssigt.  

Vi drøftede flere forskellige muligheder, bla. 
sampasning med Lærkereden, reducering af 
åbningstiderne.  

Charlotte drøfter problematikken med den 
nye Helhedsleder. 

 

5. Revidering af principper  •  Vi drøftede princippet ”Princippet for 
ansættelser”.  
Karen tilretter og udsender princippet til 
godkendelse til næste bestyrelsesmøde d. 
28. februar. 

 

. 

6. Digital dannelse •  Det var en god video, som Lone havde sendt 
til bestyrelsen. Den gav et indblik i, hvilke 
erfaringer de lidt ældre elever har med 
mindre mobil- og skærmtid. 
 
Der linkes til videoen på Aula, med en lille 
tekst til. KD sørger for dette. 
 

 

7. Ordblindeindsats  • Udsættes til næste møde, da Birthe er 
forhindret i at deltage på dette møde.  

  



 

 

Punkt Resume Referat Beslutning 
8. 
Punkter til kommende møder 

 • Forskudte valg til skolebestyrelsen. · 
• Lave princip omkring overgange. · 
• Forældresamarbejde/øget 

forældreinvolvering.  
• Ordblinde indsats  

• Velkomst til ny 
Helhedsleder – hvad gør 
vi? 

9. Eventuelt    
 
Næste bestyrelsesmøde:  28. februar 2024 
Afbud til: KD  
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